
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 11. september 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1752 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besva-

res.  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1752:  

”Vil ministeren redegøre for, hvordan økonomien til høreapparatsområdet blev brugt 

for at få ryddet ventelisterne?” 

 

Svar: 

Jeg kan henvise til mit svar på spørgsmål 1686. 

 

Dertil kan jeg bemærke, at de igangsatte initiativer på høreapparatområdet samlet 

skal bidrage til at nedbringe ventetiderne til offentlig høreapparatbehandling ved at 

understøtte ensartet kvalitet på tværs af offentlige og private tilbud og skabe mere 

gennemsigtighed om de forskellige behandlingstilbud. 
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